
 
Bestyrelsen har 15. juni 2022 besluttet, at begge suppleanter, indkaldes til alle bestyrelsesmøder. Det præciseres, at de ikke har stemmeret.  

                 Skolebestyrelsesmøde   

 

Wi-Fi KODE:  kurs0542 
                        Skole2018 
 
Inviterede: Anne Høegh, Karen-Marie Gram Olesen, Anders Vester, Mathias Uldbjerg Bach, Christina 
Dalby, Brian Ludvigsen Linda Jensen, Mette Boelt Østergaard, Gitte Grynderup, Karin Holt Jensen, Bente 
Bech og Sonja Paulin Antonsen 
 
 

Dato og tidsrum Mandag den 4. marts                                                                             kl. 18.30 – 20.30 

Lokale Personalestuen på skolen 

Fraværende   

Ordstyrer Karen-Marie  

Referent  Sonja  

Forplejning  Christina  

 

Emne  Godkendelse af referat fra sidste SB-møde  

Uddybning Formalia 

Bilag Vedlagt 

Ansvarlig  SOP 

Referat  Referatet fra 23. januar godkendt 

Emne  Besøg af elevrådet  

Uddybning Thea-Kathrine, Olivia og Felix fra elevrådet kommer og fortæller lidt om, hvad de 
arbejder med. Bestyrelsen har mulighed for at spørge ind til elevrådsarbejdet og til 
elevernes oplevelse af ex. trivsel, fællessang eller andet.  

Bilag Ingen 

Ansvarlig  SOP  

Referat  Elevrådsrepræsentanterne fortalte flot om trivsel i klasserne, Børnebyrådet, 
frikvarterer med børnehjælpere fra 6. årg., køb og uddeling af bolde mm. 
Bestyrelsen spurgte blandt andet ind til fællessang. (Eleverne ønsker at Fællessang 
skal forsætte)  
Dejligt med engagerede og dygtige elever i elevrådet! 

Emne  Renovering Kernehuset  

Uddybning  Orientering  

Bilag  Ingen  

Ansvarlig  SOP og BB 

Referat  Vi er kommet i gang 2,5 uge før beregnet. Det går godt! Genhusningen fungerer 
rimeligt. Der er udfordringer i forhold til parkering i et kortere tidsrum om 
morgenen og om eftermiddagen.  

Emne  Høring: Stærke og inkluderende børnefælleskaber. Status  

Uddybning BFU beslutning på møde 27.02.2024: 
Forvaltningen indkalder arbejdsgrupperne igen og sammen med CPP udarbejder et nyt forslag til 
implementeringsplan, hvor iværksættelse af "Stærke og inkluderende fællesskaber" som 
udgangspunkt udsættes til 1. august 2025. Den nye implementeringsplan fremlægges til behandling i 
Børne- og Familieudvalget den 9. april 2024 

Hvad betyder det?  
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Nu dato for foredrag med Thomas Nordahl og Trond Johnsen fra Lillehammer (4. 
april)  
Punktet til orientering.  

Bilag https://dagsordener.vesthimmerland.dk/vis?id=c34bca3c-ac5d-4022-a820-
bdb891384a13&iframe=true&punktid=8e78b7ed-a3a0-47e7-ac77-565c53bfbafb 
 
Referatet til evt. fordybelse og til orientering  

Ansvarlig  SOP  

Referat  Vi afventer, hvad der fremadrettet sker.  

Emne  Pres og presse på folkeskoler (Mou, Køge, Agedrup…)  

Uddybning  Hvad tænker vi om det? Kunne det ske for os?  

Bilag  Ingen  

Ansvarlig  SOP  

Referat Konklusion på drøftelse: Hvis der sker noget, er det vigtigt, at ledelsen så hurtigt 
som muligt bliver involveret.  

Emne  Valg til bestyrelsen 2024 

Uddybning  Der er indkaldt til valgmøde 18. marts kl. 17.00 – 18.00 (Dialogmøde) 
Anne genopstiller ikke. Anne vil gerne opstille som suppleant.  
Anders Vester genopstiller ikke. Anders vil gerne opstille som suppleant.  
Mathias flytter. Mette (suppleant) overtager for Matthias 1. marts. 
Karen-Marie genopstiller 
Planlægning: oplæg, valgstyrer … 

Bilag  Ingen  

Ansvarlig  KM og SOP 

Referat Vigtigt først at vælge to til bestyrelsen og dernæst to som suppleanter.  
Spørgsmål: hvad kan trække folk af huse?  
Kom det i Aula – kalenderen. KM spørger Anders Pedel om han vil styre valget.  

Emne Økonomi 

Uddybning  

Bilag Eftersendes  

Ansvarlig  SOP, BB 

Referat  Året er afsluttet med et mindre overskud på skolen og et mindre underskud på 
LBO’en. Mette sekretær er i forbindelse med struktur blevet forflyttet til en anden 
stilling. Vi er en smule bagud i forhold til beregning af økonomien, men der er lagt 
møder ind i kalenderen. Vi vil indtil sommerferien få hjælp af en konsulent fra 
forvaltningens økonomiafdeling. Der er ikke eftersendt bilag, men på næste møde 
vil vi have mere materiale med  

Emne  Parkering  

Uddybning  Der har været en del kaos på p-pladsen ved skolen. Der mangler plads om 
morgenen, hvor mange afleverer og mellem kl. 15 og 16.  

Bilag  Ingen 

Ansvarlig  KM 

Referat Kan personaler måske parkere hos Kongsbak? KM undersøger. 

Emne  Indskrivning – prognose  

Uddybning  Vi har indskrevet 14 børn til kommende 0. årg.   

Bilag  Prognose vedlagt   

Ansvarlig  SOP 

Referat Prognosen er hæderlig  

Emne  Siden sidst  

https://dagsordener.vesthimmerland.dk/vis?id=c34bca3c-ac5d-4022-a820-bdb891384a13&iframe=true&punktid=8e78b7ed-a3a0-47e7-ac77-565c53bfbafb
https://dagsordener.vesthimmerland.dk/vis?id=c34bca3c-ac5d-4022-a820-bdb891384a13&iframe=true&punktid=8e78b7ed-a3a0-47e7-ac77-565c53bfbafb
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Uddybning Personalet fortæller kort om hverdagen – med mulighed for at spørge ind 

Bilag Ingen  

Ansvarlig  ALLE 

Referat GG: Det fungerer godt med vuggestuen i Spejderhuset. Vuggestuen arbejder med 
Sangglæde MINI.  
BB: Travlhed. René fik fast job i løbet af prøveperioden og rejste med to dages 
varsel, hvilket er fuldt ud legalt. BB har fundet en løsning til erstatning for René. Vi 
har to kommende barsler. Børnetallet i børnehaven falder, og det må vi tage hånd 
om normeringsmæssigt. Vi begynder at arbejde målrettet med skolestart med 
førskolegruppen.  
SOP: Travlhed, Mette sekretær er stoppet, ændring af datoen for dialogmøde 22. 
april, vært; Vestrup (Karen-Marie, Anne, BB og SOP) 
KH: Har været i LOOP fitness med mellemtrinnet. Det var en stor succes.  
 

Emne  Evt.  

Uddybning En mor til to børn har været ved at rydde op i børnenes skolesager. Hun har fundet 
en temmelig stor stak hæfter, der kun er skrevet meget lidt i. Der gøres venligt 
opmærksom på ressourcespild.  

Bilag  

Ansvarlig   

Referat   

 

 

Næste ordinære SB-møde er onsdag den 24. april. Forplejning Anders W.  

 

Vi aftalte et ekstra-ordinært SB-møde den 8. april kl. 18.30 – 20.30, hvor vi blandt andet skal arbejde med 

høringssvar på tildelingsmodellen til skoler (høringsfrist 19. april)  

 

Boblere 

 

• Årsafslutning og budget  

• Hjemmesiden https://vestrupskole.aula.dk 

• Orientering om SKOLEPLANEN 

• Værdigrundlag og anti-mobbestrategi skal færdiggøres og godkendes 

• Hvordan er økonomien skruet sammen? 

• Årshjul for revidering af retningslinjer og principper  

• Indvielse af det nyrenoverede Kernehus 

• Sonja skriver om, hvordan vi kunne tænke os at udbygge busdækning til og fra Vestrup-området 

 

https://vestrupskole.aula.dk/

